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AL PLE DEL PASSAT 13 D'AGOST,
EL NOSTRE GRUP NO VA APROVAR DUES PROPOSTES

PRESENTADES PEL GOVERN MUNICIPAL D'ERC
Es va presentar una proposta per realitzar una operació de crèdit per un import de 2.000.000 €, operació 

a la qual nosaltres ens oposem, i per tant vam votar en contra de la mateixa. La COVID-19 ha provocat una 
crisi sanitària i econòmica global, ens trobem en un moment de molta incertesa, i la crisi s'accentua cada dia. 
Considerem que en aquest escenari hem de ser prudents i no podem endeutar l'Ajuntament per als deu anys 
que vénen, ens hem d'adaptar a les noves circumstàncies i destinar tots els esforços en fomentar la reactivació 
econòmica local. A més, hi ha un informe desfavorable per part d'intervenció, en el qual s'avisa, que aquesta 
operació no permet donar compliment a l'objectiu d'estabilitat pressupostària. Hem de recordar que fa 5 anys 
teníem un romanent de més de 6 milions de €, i el romanent actual no dóna solvència econòmica. La legislatura 
anterior pràcticament es va gastar tot el romanent existent.

No estem en contra de què es remodeli la piscina municipal i l'edifi ci de la Duana, són dos projectes que 
nosaltres vam incloure en el nostre programa electoral, ja que consideràvem que en aquell moment que eren 
dues actuacions necessàries. Continuem pensant que la piscina necessita una remodelació i actualització de les 
instal·lacions, aquest projecte tindria un cost de 900.000 €. Aquest any hi ha hagut un augment de la pressió 
fi scal per als habitants de la Ràpita, ja que es va aprovar un augment important de les taxes, i creiem que es 
podria destinar aquest augment de recaptació a l'arranjament de la piscina municipal, sense necessitat d'haver 
d'endeutar l'Ajuntament.

L'edifi ci de la Duana, necessita ser remodelat, però no han donat cap motiu perquè aquesta inversió hagi de 
realitzar-se de forma urgent. S'han d'invertir 600.000 €, i està previst obtenir una subvenció a través dels fons 
de la UE. Tot i que es vol destinar per poder desenvolupar noves estratègies econòmiques, aquestes es podrien 
desenvolupar igualment, sense necessitat de remodelar l'edifi ci de la Duana, i per tant ja podrien començar a 
treballar en aquestes noves estratègies, i més en el moment actual de crisi global provocada per la pandèmia.

També hi ha previstes inversions per la urbanització de diferents carrers, auditori, edifi ci d'entitats, reposició 
i implantació de la zona blava, però creiem que l'Ajuntament, amb la nova fi scalitat aprovada, que augmenta la 
recaptació pot fer-ne front en els pròxims anys. Potser no s'aniria tan de pressa, però en pocs anys es podrien 
realitzar les diferents inversions.

En el mateix Ple es va sotmetre a votació per a la seva aprovació la proposta de l'ordenança de circulació i 
seguretat viària, el nostre grup es va abstenir. Considerem que una part d'aquesta modifi cació és correcta, però 
el plantejament d'implementació de la zona blava és massa extensa, ens sembla correcte, habilitar els carres 
més comercials del poble, però no, que aquesta zona d'estacionament regulat, i de pagament, es faci extensiva 
a altres carrers de la població com per exemple l'avinguda dels Esports.

En conclusió, ara és el moment de buscar iniciatives per ajudar a tots els sectors econòmics i destinar tots els 
recursos possibles. Volem recordar que només s'ha fet una petita modifi cació pressupostària de 60.000 €, que és 
un import insufi cient per a poder donar un impuls a tot el conjunt del teixit empresarial local. Recordar que vam 
presentar una moció per proposar que es destinés la totalitat de la partida de Festes Majors i populars suspeses 
per la crisi sanitària, que ascendeix a un total de 304.233 €, a la reactivació econòmica del municipi, i aquesta 
moció no va ser aprovada. S'hauria de fer efectiu el desenvolupament del Pla Estratègic Local, pendent des de 
la legislatura passada, amb l'objectiu de crear una economia circular i sostenible amb un canvi de paradigma, 
diferent de l'actual, i que ens permetria superar més ràpidament la crisi.                                      
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